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P R O T O K Ó Ł  NR IX/15 

 

IX sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła si ę w dniu 7 sierpnia 2015 roku  

w sali narad Urz ędu Miejskiego w Żninie  

przy ulicy 700-lecia 39  

   
Protokolant sesji:  

Łukasz Lisiecki - inspektor Biura Rady Miejskiej 

 

AD PKT 1 – OTWARCIE I STWIERDZENIE KWORUM  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - o godzinie 1000 otworzył IX sesję  

i stwierdził, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 17 Radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał: 

1. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego, 

2. Panie i Panów Radnych, 

3. Zastępcę Burmistrza Żnina Panią Halinę Rosiak,  

4. Sołtysów Gminy Żnin,  

5. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

6. Pracowników Urzędu Miejskiego, 

7. Prasę lokalną, 

8. Radio Żnin, 

9. Wszystkich obecnych na sali. 
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AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - przedstawił porządek obrad IX sesji 

Rady Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie zapytał czy są pytania bądź uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Robert Luchowski - jak Państwo pamiętacie na poprzedniej sesji 

podejmowaliście uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: 

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania 

przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin. W uzgodnieniach ze 

stowarzyszeniami była mowa, że ta uchwała miała obowiązywać od 1  stycznia 2016 

roku. Niestety z przykrością musze stwierdzić, że na poprzednią sesję została 

przygotowana przez pracownika merytorycznego uchwała, która odbiegała od tego 

ustalenia i błędnie zapisano termin wejścia w życie uchwały tj. po upływie 14 dni od 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Taki 

zapis skutkuje wprowadzeniem obniżonej dotacji  z miesiącem sierpniem 2015 roku. 

Wobec tego zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę  w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: 

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania 

przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin, który zawiera prawidłowy termin 

wejścia w życie uchwały tj. z dniem 1 stycznia 2016 roku.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do propozycji 

Pana Burmistrza. Pytań nie było wobec tego poddał pod głosowanie propozycję 

Burmistrza dotyczącą wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę  w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: 

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania 

przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin. 
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada jednogło śnie wprowadziła do porz ądku obrad jako pkt 8 projekt uchwały 

zmieniaj ący uchwał ę  w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania  oraz 

kontroli prawidłowo ści wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym:  

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i inny m formom 

wychowania przedszkolnego, działaj ącym na terenie Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

 

Porządek obrad IX sesji po zmianach przedstawia si ę następująco: 

1.  Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji. 

4.  
Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

5.  Interpelacje Radnych. 

6.  

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w Gminie Żnin w wyborach do Sejmu Rzeczpospolitej 

Polskiej i do Senatu Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 

25 października 2015 r. 

7.  

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, ustalenia wynagrodzenia za inkaso.  

8.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia trybu 

udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji udzielonych niepublicznym: przedszkolom, szkołom 

podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania 

przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin. 
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9.  Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

10.  Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

11.  Zakończenie 

  

 

 AD PKT 3 -  Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji. 

 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - powiedział, że VIII sesja odbyła się 

w dniach 30 czerwca  2015 r. Protokół z tej sesji zawiera 55 stron i 32 załączniki. 

Z treścią protokołu zapoznał się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku 

z tym zaproponował przyjęcie protokołu. 

 

W głosowaniu wzięło udział 17 Radnych 

Za było 17 Radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z VIII  sesji Rady Miejskiej w Żninie. 

 

AD PKT 4 - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania.  

Burmistrz Robert Luchowski –   wykonując uchwały Rady Miejskiej w Żninie oraz 

zadania gminy określone przepisami prawa, a szczególnie w ustawie z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym – w okresie od dnia 12 czerwca 2015 r. podjęte 

zostały następujące działania (stan na 29.07.2015 r.): 

1. Wydałem 22 zarządzenia w następujących sprawach: 

1. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Żnin za wybitne wyniki w nauce oraz 

osiągnięcia sportowe i artystyczne; 

2. w sprawie zarządzenia wyborów przedterminowych (uzupełniających) 

Sołtysa Sołectwa Białożewin i pozostałych spraw dotyczących 

funkcjonowania organów w sołectwie Białożewin; 
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3. w sprawie wyznaczenia miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 

urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w 

wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Żninie w okręgu wyborczym 

nr 18; 

4. w sprawie sposobu powoływania Gminnego Koordynatora Sportu 

Szkolnego; 

5. w sprawie wyznaczenia obwodowej komisji wyborczej do celów głosowania 

korespondencyjnego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w 

Żninie w okręgu wyborczym Nr 18; 

6. w sprawie wyznaczenia kandydatów na członków rady nadzorczej Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji "WIK" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; 

7. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie; 

8. w sprawie przeznaczenia do  oddania w najem  nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin; 

9. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Żnin (2 zarządzenia); 

10. w sprawie wyznaczenia miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 

urzędowych obwieszczeń referendalnych i plakatów wszystkich podmiotów 

biorących udział w kampanii referendalnej w ogólnokrajowym referendum 

zarządzonym na dzień 6 września 2015 r.; 

11. w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia czynności w 

prowadzonym postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na 

zadanie: pn. "Modernizacja dachu na budynku Publicznego Gimnazjum nr 1 

w Żninie warz z dociepleniem."; 

12. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmiany lokali mieszkalnych 

położonych w Żninie przy ul. Kl. Janickiego i ul. Mickiewicza 

13. w sprawie udzielenia Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Żninie upoważnienia do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie 

Dużej Rodziny; 

14. w sprawie udzielenia Kierownikowi ds. Świadczeń Rodzinnych , Funduszu 

Alimentacyjnego i Dodatków Mieszkaniowych w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej upoważnienia do czynności związanych z przyznawaniem Karty 

Dużej Rodziny; 
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15. zmieniające zarządzenie w sprawie nadania regulaminu organizacyjnego 

Urzędowi Miejskiemu w Żninie; 

16. w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie oraz 

przeniesienia wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami 

klasyfikacji budżetowej; 

17. zmieniające zarządzenie w sprawie powołania Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Gminy Żnin; 

18. w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia czynności w 

prowadzonym postępowaniu o udzieleni zamówienia publicznego na 

zadanie : pn. "Zakup i dostawa kamienia twardego łamanego na terenie 

Gminy Żnin"; 

19. w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia czynności w 

prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na 

zadanie : pn. "Modernizacja odcinka drogi gminnej Podobowice – 

Ustaszewo III etap."; 

20. w sprawie powołania czynności komisji przetargowej do przeprowadzenia 

czynności w prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego na zadanie : pn. "Budowa kanalizacji sanitarnej w ulicach: 

Zielnej, Cisowej, Świerkowej i Sosnowej." 

21. w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin. 

2. Z 26 uchwał Rady Miejskiej w Żninie podjętych na VIII sesji w dniu 

30 czerwca 2015 r., 10 uchwał wykonano, a 16 jest w trakcie realizacji.  

Przedstawiając niniejsze sprawozdanie pragnę podkreślić, że zawarto w nim 

tylko najważniejsze tematycznie sprawy i zagadnienia dotyczące naszej gminnej 

wspólnoty samorządowej. 

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że nie tak dawno była uroczystość 

wmurowania kamienia węgielnego pod budowę nowej Komendy Straży Pożarnej w 

Żninie przy ul. Dąbrowskiego. W uroczystości brała udział Pani Minister Teresa 

Piotrowska, Marszałek Piotr Całbecki. Wobec tego zapytał czy w związku z 

przebudową drogi wojewódzkiej E-251 były w ostatnim czasie jakieś rozmowy. 

Wyjazd z nowej komendy Straży Pożarnej, ten ratunkowy będzie na ul. Aliantów, a 

zatem na tą drogę wojewódzką, za której przebudową czekamy. Nadal nie jest znany 

termin przebudowy, słychać głosy niezadowolenia mieszkańców, chodzi tu także o ul. 
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Browarową, ul. Ogrodową oraz skrzyżowanie dróg Ogrodowa – Dworcowa – 

Mickiewicza. Czy były rozmowy na ten temat i czy w ogóle brał Pan udział w tym 

spotkaniu.  

Burmistrz Robert Luchowski –  odpowiedział, że tak jak radny stwierdził była to 

uroczystość poświęcona wmurowaniu kamienia węgielnego i temu też poświęcona 

była ta uroczystość. Inne tematy nie były poruszane. Oczywiście temat przebudowy 

drogi E-251 jest monitorowany. Gdy będziemy mieć kolejne spotkanie z dyrektorem 

to będę wówczas mógł coś więcej powiedzieć i wówczas  przekażę Państwu te 

informacje. 

 

AD PKT 5 – Interpelacje Radnych.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o składanie interpelacji.  

Radny Jerzy Krynicki – w ostatnim czasie spotkałem się z problemem, który 

pojawia się w okresie letnim, a mianowicie z gniazdami os. Wydawałoby się, że jest 

to sprawa prosta, wystarczy zadzwonić do straży i problem zostanie rozwiązany. 

Zmieniły się jednak w tym zakresie przepisy. Dzwoniłem do Straży Miejskiej, 

zostałem odesłany do Urzędu, z kolei z Urzędu odesłano mnie do straży. Brakuje 

jasnej i czytelnej informacji jakie należy podjąć działania gdy mieszkańcy spotkają się 

z tym problemem. W ostatnim czasie miałem dwa takie przypadki na ul. Piwnej. Straż 

podjęła działania jednak nieskuteczne, ponieważ gniazdo os w dalszym ciągu 

funkcjonuje oraz na boisku w Słębowie. Dlatego też prosiłby, aby np.: na stronie 

Urzędu Miejskiego w Żninie zamieścić informację gdzie w takich przypadkach 

należałoby zgłaszać sprawę.    

Radny Ireneusz Starczewski -  zgłosił następujące interpelacje: 

1. Zwrócił uwagę na bardzo zły stan trawników znajdujących się na ul. 

Mickiewicza w Żninie. Na tych skrawkach zieleni rosną chwasty. Jest to 

główna droga przez nasze miasto i miejsce to powinno być wizytówką 

Żnina. 

2. Poruszył sprawę parkowania na ulicy Mickiewicza. Otóż zgodnie z 

przepisami prawa na krajowej drodze nr 5 nie ma prawa nikt parkować. 

Chodzi tu nie tylko o ulicę, ale także o przyległe chodniki. Zaparkowane 

samochody niszczą te wąskie pasy zieleni przy ul. Mickiewicza 19 czy też 

po drugiej stronie Tesco. Zarówno Policja jak i Straż Miejska nie zwracają 
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na to uwagi. Po to chyba Straż Miejska jest w Żninie by takimi rzeczami się 

zajmować.  

3. Poruszył sprawę zaniedbanych kontenerów na odpady komunalne, na 

makulaturę oraz butelki, które są w bardzo ohydnym stanie. Najgorsze jest 

to, że na tych pojemnikach jest napis „Urząd Miejski w Żninie”. Należałoby 

podjąć jakieś działania by to zmienić.  

4. Poruszył sprawę inwestycji dokonywanych przez „WiK” i przywracania 

terenu po robotach do pierwotnego stanu. Otóż chodzi tutaj o odcinek od 

rogu ul. Browarowej 1 do ul. Browarowej.  W ubiegłym roku zostało to 

zniszczone, pracownik Urzędu dwa razy interweniował w WiK-u, jednak 

nikt się nie chce tym zająć.  

5. Zwrócił uwagę, że po Żninie jeździ Pan rowerem z zamontowaną 

przyczepką i rodzi się pytanie czy jest to osoba zatrudniona przez Urząd 

do sprzątania miasta, bo tak na tej przyczepce z tyłu jest napisane. Jest to 

wstyd, by Urząd Miasta wywoził śmieci z koszy za pomocą rowera 

z przyczepką.     

Więcej interpelacji nie zgłoszono.  

 

 

AD PKT 6 - Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w Gminie Żnin w wyborach do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały.   

Burmistrz Robert Luchowski – o przedstawienie uzasadnienia poprosił Sekretarza 

Gminy Mirosława Gatkę. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – wyjaśnił, że Prezydent Rzeczypospolitej 

Polskiej postanowieniem z dnia 17 lipca 2015 r. w sprawie zarządzenia wyborów do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządził 

wybory do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

wyznaczając datę wyborów na niedzielę dnia 25 października 2015 r. Zgodnie z art. 

12 § 4 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy na wniosek burmistrza, 

rada gminy tworzy odrębny obwód głosowania m.in. w zakładzie opieki zdrowotnej 
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(szpitalu) oraz w domu pomocy społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie przebywać 

w nim co najmniej 15 wyborców. Nieutworzenie obwodu jest możliwe wyłącznie w 

uzasadnionych przypadkach na wniosek osoby kierującej daną jednostką. W związku 

z powyższym, po uwzględnieniu stanu faktycznego co do przebywających w tych 

jednostkach wyborców niezbędne jest utworzenie w Pałuckim Centrum Zdrowia Sp. z 

o.o. NZOZ w Żninie i w Domu Pomocy Społecznej w Podobowicach odrębnych 

obwodów głosowania w tych wyborach.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr IX/86/2015  w sprawie utworzenia 

odr ębnych obwodów głosowania w Gminie Żnin w wyborach do Sejmu 

Rzeczpospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczpospolite j Polskiej zarz ądzonych na 

dzień 25 października 2015 r.,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

AD PKT 7-  Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały.   

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że zgodnie z dyspozycją wynikającą z art. 

6b ustawy z dnia 15 listopada 1984 roku o podatku rolnym (Dz. U. z 2013 r. poz. 594 

z późn. zm.), art. 6 ust. 8 ustawy z dnia 30 października 2002 roku o podatku leśnym 

(Dz. U. z 2013 r. poz. 465), art. 6 ust. 12 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o 

podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z 2014 r. poz. 849 z późm. zm.) rada gminy 

może zarządzać pobór podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określać inkasentów i wysokość wynagrodzenia za 

inkaso. Zgodnie z ugruntowanym orzecznictwem, wskazanie inkasentów powinno 

mieć postać konkretnego określenia odnoszącego się do zindywidualizowanego 
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podmiotu przez podanie imienia i nazwiska osób fizycznych bądź podanie nazwy w 

przypadku osób prawnych. Ponadto należy szczegółowo określić obszar działania 

inkasenta. W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

 Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr IX/87/2015 w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego, le śnego i od nieruchomo ści od osób fizycznych w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, ustalenia wy nagrodzenia za inkaso, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

AD PKT 8 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych 

niepublicznym: przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom 

wychowania przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały.   

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że jest jeszcze uwaga prawna Pana 

Mecenasa. Mianowicie w uzasadnieniu w wersie trzecim należy wykreślić wyrażenie 

„pkt 1”.   

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poddał pod głosowanie poprawkę 

zgłoszoną przez Burmistrza. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła poprawk ę zaproponowan ą przez Burmistrza Żnina.   
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Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania do 

projektu uchwały. Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

 Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr IX/88/2015 zmieniaj ącą uchwał ę w 

sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania ora z kontroli prawidłowo ści 

wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: pr zedszkolom, szkołom 

podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania pr zedszkolnego, 

działaj ącym na terenie Gminy Żnin , która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

AD PKT  9 -  Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – odnośnie interpelacji radnego Krynickiego 

odpowiedział, że rzeczywiście kontaktował się ze Strażą i takiej możliwości nie mają. 

Generalnie przepisy nie pozwalają na wyjazdy na tego typu akcje. Dodał, że koszty 

usuwania tego typu akcji muszą pokrywać mieszkańcy. Uważa, że z wydziału Urzędu 

nie było konkretnej informacji co do firmy, która się tym zajmuje z uwagi na to, że 

Urząd mógłby być posądzany o jakieś lobbowanie na rzecz konkretnej firmy. Uważa 

jednak, że taka baza firm specjalizująca się w tym zakresie mogłaby być 

opublikowana i wówczas ułatwiłoby to mieszkańcom rozwiązanie tego typu 

problemów. Trzeba to jednak najpierw sprawdzić czy pod względem prawnym jest to 

możliwe i czy nie trzeba zastosować innych procedur.  

Drugie rozwiązanie jest takie, że ciężar na siebie może wziąć gmina. Wówczas 

musielibyśmy rozpisać przetarg  na usuwanie tego typu gniazd.  

Jeśli chodzi o interpelacje radnego Starczewskiego odpowiedział, że podziela 

niepokój radnego. Od wielu miesięcy przygląda się działaniom służb jeśli chodzi o 

Straż Miejską i Policję na terenie Gminy i też do końca nie jest usatysfakcjonowany. 

Straż Miejska reaguje na moje uwagi czy też uwagi innych podmiotów, reakcja jest 

zawsze, ponieważ na moje biurko przedkładany jest zawsze raport z działań. 



 

str. 13 

 

Podmioty reagują jak reagują. Niektórzy pouczenie traktują jako sygnał do zmiany 

postępowania, a niektóre podmioty nie robią sobie z tego nic. Wobec tego należałoby 

tutaj podejmować ostrzejsze działania. Dodał, że informacji na temat działania policji 

już tyle odebrał, że już najwyższy czas, aby Burmistrz wystosował pismo do 

Komendanta Powiatowego Policji o częstsze patrole. Relacje z Panem 

Komendantem mamy bardzo dobre, ale będę prosił, aby za tymi relacjami szły 

również działania. Jeśli coś jest nie tak to mamy się spotykać i takie spotkanie będę 

chciał odbyć.  

Odnośnie osoby jeżdżącej rowerem z przyczepką po mieście odpowiedział, że nie 

jest ona pracownikiem Urzędu Miejskiego w Żninie. Osoba ta jest prawdopodobnie 

zatrudniona przez firmę sprzątającą, ale ze szczegółami się zapoznam. Dodał, że nie 

ma teraz sygnałów by firma sprzątająca nie wywiązywała się  ze swoich zadań.  

Odnośnie WiK-u powiedział, że zwracał uwagę Pani Prezes o kwestię dotyczącą 

sprzątania po inwestycjach i wystąpi do Pani Prezes z pismem by pracownicy 

bardziej zwracali na to uwagę.      

 

AD PKT 10 –  Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił o składanie zapytań i wolne 

wnioski. 

Radny Lucjana Adamus – zwrócił uwagę na drogę Ustaszewo – Cerekwica, która w 

była wykonana i uznana jako zrobiona. Otóż uważa,  że nie została naprawiona, 

ponieważ po opadach deszczu tą drogą nie można przejechać. Wobec tego prosiłby, 

aby fachowcy od inwestycji pojechali do nadleśnictwa Szubin, najlepiej do Gąbina. 

Tam są zrobione drogi leśne, usypane w prawidłowy sposób, co powoduje, że są 

bardzo trwałe i wytrzymałe. Chodzi tutaj o odcinek około 300 metrów i może wzorem 

gminy Szubin można byłoby ten odcinek drogi wykonać według tej technologii.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek -   powiedział, że właściwie powinna to 

być interpelacja, a mianowicie chodzi o wypożyczanie kajaków nad Małym Jeziorem  

Żnińskim, gdzie koszt wypożyczenia wynosi 10 zł za godzinę. Otrzymuje bowiem 

zgłoszenia od osób, które mają trochę mniejsze fundusze tj. emerytów, że ta stawka 

za wypożyczenie kajaka jest za wysoka. Dlatego byłoby dobrze, aby dla tej grupy 

uwzględnić i zastosować jakąś zniżkę.  

Radny Adam Kowalewski - zapytał co z tym znakiem zapraszającym na ul. 
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Browarową. Co dalej będzie czynione w tym kierunku?   

Ponadto mówił Pan Burmistrz o bardzo dobrych relacjach z Komendantem 

Powiatowym Policji dlatego zapytał o skrzyżowanie ulic Mickiewicza – Dworcowa – 

Ogrodowa, gdzie właściwie bez wzajemnej uprzejmości kierowców ciężko jest z 

niego wyjechać. Czy w okresach znacznego natężenia ruchu, zwłaszcza gdy 

pojawiają się autobusy szkolne nie można byłoby wprowadzić kierowania ruchem 

przez policję? Z pewnością ułatwiłoby to życie mieszkańcom.  

Radny Tomasz Wysocki – powiedział, że dobrze się stało, że jeszcze w okresie 

wakacyjnym udało się otworzyć wypożyczalnię z kajakami i rowerami wodnymi i jest 

możliwość korzystania z tej atrakcji. Jest duże zainteresowanie i jest to także sygnał 

dla wypoczywających, że są podejmowane  przez gminę działania w tym kierunku. 

Uważa również, ze ta cena 10 zł od kajaka nie jest ceną wygórowaną.   

 

PKT 11 – Zakończenie  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany 

porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej w Żninie. Podziękował Paniom i Panom 

radnym, Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, prasie, radiu oraz wszystkim obecnym 

na sali za uczestnictwo. 

Przewodniczący Rady o godzinie 10.45 zamknął  VIII sesję Rady Miejskiej w Żninie. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

Łukasz Lisiecki 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 

        Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
                           w Żninie  
 
                   Grzegorz Koziełek  
 
 
 

 
                                          Żnin, dnia 23 lipca  2015 r.  


